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Høringsuttalelsefra Norsk Gartnerforbund til “ Høring av ny forskrift om fordeling av
tolikvoter for landbruksvarer”.

I forslagettil ny forskrift gårdet fram at fire kvoter foreslåsregulerti andre forskrifterenn
dennesom erute til høring. Dettegjelderkvotenefor eplejuiceog frosnejordbæir,snxmskal
fordelesi henholdtil forskritl om individuelletolinedsettelserog fordelingav tolikvotertil
konservesindustrien.Videreforeslåsdetat Toll- og avgiftsdirektoratetvil fa ansvarfor
fordelingav verdikvoterfor potteplanterog gressi ruller. Av dissefire kvotenehar Norsk
Gartnerforbundsettnærmerepåverdikvotenefor grønnepotteplanterog gressi ruller. En ser
et detkanby påproblemeråauksjonerebort eller fordeleverdikvoter,ogvil derforstøtte
forslagetomat dissekvotenefordelesav TAD påsammemåtesomeksiterendekvoterfor
grønneplanter.

NorskGartnerforbundvil viderefå støtteforslagetom at dennye importkvotenfor epler
leggesut på auksjon.Dettebørogsåmedføreat eksisterendeWTO-kvotefordeles ved
auksjonsårasktsompraktiskmulig. Det er imidlertid viktig atkvoteneauksjoneresbort på en
slik måteat de ikke skadernorskeplesesong.Kvotenemådaværeauksjonerthort, og eplene
må væreimportert,i god tid før augustmåned,for å hindreratimporterteeplerpåtollfri
kvoteskal konkurreredirektemednorskproduksjon.Enbørderforsikresegatkvotensom
blir auksjonertbort i mars,faktiskblir tatt ut på vår/forsommer.
For friske jordbærvil detpåsammemåteværeønskeligat kvotenauksjonersbortpå en slik
måteat størstmulig andelav kvotentas ut før sesongenfor norskejordbærstarterfor fullt.

Isbergsalatskal fordelesetterforskriftenskapittel II, hvor fordelingenav tollkvoter skjer
ettersøknadstidspunkt.
Overgangsperiodenemellomimport og norskproduksjonog motsatt,harvært vanskeligpå
isbergsalat.Ikke minsthardetskaptendelproblemerfor industridelen.FØS-kvotenpå 600
tonn somnåer fremforhandletkan lettedisseovergangsproblemenebetydelighvis denne
kvotenadministreresmeddet for øye.Vedå tildeledennetil industrivirksomhetenevil den
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ikke skapeproblemerellerkonkurransemednorskproduksjon,denvil ikke forstyrre
konsummarkedet,ogen slik administreringvil væremegetenkelå gjennomføre.

Slik vi oppfatterforslagettil forskrifter, ikkeminst § 4, sisteledd, erdette fullt mulig.
Og kapittel II, somomhandlerfordelingav tolikvoter ettersøknadstidspunkt,erheller ikke
noenbegrensendefaktor i såmåte,og vi harderfor ikke forslagtil endringerav disse
paragrafer.
Det er i tilfelle viktig at dennepraktiseringogsågjennomføresfor denkvotensomgjelderfor
inneværendeår.
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